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#spolutvorimekraj 
aj v 45 stredných školách

T É M A  M E S I A C A

V školskom roku 2021/2022 do škôl nastúpilo
viac ako 16-tisíc študentov, z ktorých je 3.300 prvákov. 

Viac informácií o školách, duálnom vzdelávaní a aktivitách študentov 
sa dočítate na ďalších stranách.

TOP
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Marek Mach
ŽUPNÝ Participatívny rozpocet nám
pomohol založit Podcasty pre mladých

ˇ
ˇ

Mnohí ľudia si ho spájajú najmä s jeho občianskym združením Mladí proti fašizmu. 
Marek Mach študoval na župnom Gymnáziu Ladislava Novomeského v Senici a už 
počas svojich stredoškolských čias bol aktívnym študentom. V rozhovore sa dočítate, 
ako si spomína na strednú školu, kde momentálne študuje, ale aj informácie o novom 
podcaste, ktorý odštartoval aj vďaka podpore Trnavského samosprávneho kraja.

Študoval si na župnom gymnáziu v Se ni
ci a bol si aktívnym a úspešným študen
tom. Ako spomínaš na strednú školu?
Čo	sa	týka	mojich	stredoškolských	

časov,	spomínam	na	ne,	ako	zatiaľ	na	
každé	obdobie	môjho	štúdia,	pozitívne.	
Samozrejme,	i	ja	som	mal	predmety,	
ktoré	ma	bavili	viac	a	také,	ktoré	ma	
bavili	menej,	no	ak	by	som	mal	obdobie	
zhodnotiť	ako	celok,	tak	si	veľmi	vážim,	
že	som	mohol	byť	súčasťou	kolektívu	
naozaj	super	spolužiakov	a	že	som	mal	
takých	učiteľov,	akých	som	mal.

Počas štúdia si založil iniciatívu Mladí 
proti fašizmu, čo bolo impulzom, prečo 
ju založiť?
Iniciatívu	Mladí	proti	fašizmu	som	sa	

rozhodol	založiť	ešte	na	základnej	škole,	
po	voľbách	v	marci	roku	2016,	kedy	sa	
do	parlamentu	dostala	aj	krajne	pravi
cová	politická	strana.	Tej	sa	to	podarilo	

okrem	iného	vďaka	hlasom	prvovoličov,	
ktorí	v	nej	videli	budúcnosť	tejto	krajiny.	
Keďže	som	v	tom	období	už	sledoval	
politiku	a	nepáčil	sa	mi	tento	vývoj,	rozh
odol	som	sa	skúsiť	s	ním	niečo	spraviť.	
Výsledkom	bola	webstránka	www.
mladiprotifasizmu.sk,	ktorá	obsahovala	
základné	informácie	o	fašizme	v	našej	
histórii	i	súčasnosti	poňaté	tak,	aby	zau
jali	práve	mojich	rovesníkov.
K	webu	sa	neskôr	pridali	aj	sociálne	

siete,	spoločne	s	Ondrejom	Vráblom	
sme	sa	neskôr	rozhodli	založiť	občianske	
združenie,	pod	ktorého	krídlami	spoločne	
s	ďalšími	ľuďmi	dnes	prevádzkujeme	aj	
iné	projekty	a	ktorého	aktivity	majú	viac	
ako	150	000	sledovateľov.

Keď si spomenieš na život na strednej 
škole, ako na teba reagovali spolužiaci 
a pedagógovia, že si sa pustil do tohto 
projektu?

Počas	strednej	školy	som	mal	
možnosť	stretnúť	sa	s	viacerými	žiak
mi	iných	stredných	škôl	mimo	nášho	
regiónu,	z	ktorých	malo	viacero	na	
škole	problémy,	pretože	im	nechcela	dať	
priestor	na	realizáciu	ich	mimoškolských	
aktivít.	S	týmto	som	ja	na	gymnáziu	
L.	Novomeského	v	Senici	nikdy	problém	
nemal.
Škola	bola	k	mojim	aktivitám	vždy	

ústretová	a	aj	vďaka	jej	prístupu	som	
mohol	robiť	to,	čo	som	robil	v	rozsahu,	
v	akom	som	to	robil.	A	to	si	veľmi	vážim.

Na župe funguje aj systém duálneho 
vzdelávania, v čom vidíš jeho najväčšie 
výhody?
Nakoľko	som	sám	nebol	súčasťou	

duálneho	vzdelávania,	nedokážem	
ho	zhodnotiť	zvnútra.	Čo	však	určite	
zhod	notiť	viem,	je	fakt,	že	na	našich	ško-
lách	sa	príliš	málo	venujeme	prakticky	 

R O Z H O V O R
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zameraným	veciam	a	práve	tam	
by	som	videl	prednosť	duálneho	
vzdelávania.
Totiž,	z	môjho	-	študent

ského	-	pohľadu	je	jeden	
z	najväčších	problémov	nášho	
školstva	to,	že	sa	až	príliš	venu
je	teoretickým,	v	praxi	nijako	
neaplikovateľným,	veciam.	
Naopak,	takmer	vôbec	sa	ne-
venuje	napríklad	v	dnešnej	dobe	
tak	veľmi	potrebnému	kritickému	
zmýšlaniu.
Preto	sa	mi	páči,	ak	sú	žiaci	

už	počas	štúdia	vedení	k	tomu,	aby	
nadobudli	nielen	teoretické,	ale	i	praktické	
znalosti	z	daného	oboru.

Momentálne študuješ v Brne, prečo si sa rozhodol ísť štu
dovať na vysokú školu do Česka?
V	súčasnosti	študujem	na	Vysokom	učení	technickom	

v	Brne	odbor	Entrepreneurship	and	Small	Business	Deve-
lopment.	Hľadal	som	vysokú	školu,	ktorá	bude	zameraná	
čo	najviac	prakticky.	Program,	ktorý	študujem,	vychádza	
z	rovnakého	programu	na	fínskej	univerzite	v	Tampere,	a	teda	
spôsob	výučby	na	ňom	je	úplne	odlišný	od	toho,	aký	sa	štand
ardne	používa	v	stredoeurópskom	systéme.
Okrem	základných	teoretických	znalostí,	ktoré	sú	pot-

rebné	v	tomto	odvetví	prebieha	veľká	časť	výučby	praxou.	
Ako	skupina	si	spoločne	v	rámci	štúdia	zakladáme	právnickú	
osobu	-	družstvo	-	v	rámci	ktorého	
reálne	podnikáme	a	v	praxi	apliku
jeme	teoretické	znalosti	nadobud
nuté	na	spomínaných	predmetoch.	
Toto	bol	pre	mňa	veľmi	podstatný	
faktor	pri	výbere	vysokej	školy,	
nakoľko	samotné	memorovanie	
veľmi	nepatrí	medzi	moje	obľúbené	
činnosti.

Ako vnímaš úroveň stredných škôl 
na Slovensku? Dokážu dať študen
tom potrebné vedomosti a prax 
do budúcnosti?
V	prvom	rade	platí,	že	si	myslím,	

že	na	Slovensku	máme	obrovské	
množstvo	šikovných	a	zručných	
ľudí,	ktorí	robia	veci	s	radosťou	
a	odhodlaním.	A	to	platí	ako	
v	prípade	učiteľov,	tak	aj	žiakov.
Bohužiaľ,	ako	môžeme	na	stave	

celého	školstva	vidieť,	nejde	v	našej	
krajine	o	prioritu.	V	dôsledku	
toho tak naše stredné školstvo 
(ne)funguje	vo	veľmi	zastaralom	
režime,	ktorý	žiakov	namiesto	
vedenia	ku	kritickému	zmýšlaniu	
vedie	k	memorovaniu	a	opakovaniu	
naučeného.
Toto	mi	je	úprimne	ľúto,	verím,	

že	ako	krajina	máme	potenciál	na	
to,	aby	sme	dokázali	veci	meniť	

a	že	v	našom	školstve	sa	nachádza	
obrovské	množstvo	ľudí,	ktorí	túto	
prácu	berú	ako	poslanie.	Veď,	
sám som sa s nimi stretol na 
mojom	gymnáziu.

Vďaka Participatívnemu 
rozpočtu trnavskej župy ste 
rozbehli podcasty o spoločen
ských témach a občianskej 

angažovanosti, prvý už vyšiel, 
aká bola spätná väzba?
Dovolím	si	tvrdiť,	že	veľmi	

dobrá.	Diel	o	fašizme	s	historikom	
Jakubom	Drábikom	si	krátko	po	zverej-

není	vypočuli	stovky	ľudí	a	dostali	sme	naň	
takmer	výhradne	pozitívne	reakcie.	V	druhej	

epizóde	našich	podcastov	Podcasty	Mladí	majú	
poslucháči	možnosť	vypočuť	si	autentické	svedectvo	vojaka	
druhej	svetovej	vojny	-	Bernarda	Papánka.

Si mladý človek, ktorý bojuje proti hoaxom. Máš pocit, že 
nepravdy a šírenie výmyslov ovplyvňuje súčasnú mladú 
generáciu?
Určite	áno.	A	ak	by	som	mal	byť	konkrétny,	tak	nielen	

mladú	generáciu,	ale	úplne	všetkých.	Veľmi	intenzívne	sa	
s	tým	môžeme	stretnúť	napríklad	pri	téme	dnes	tak	veľmi	
aktuálneho	očkovania.	Ľudia	skrátka	majú	možnosť	dostať	sa	
na	internete	k	akýmkoľvek	informáciám,	na	základe	ktorých	si	
môžu	sformovať	akýkoľvek	názor.	Problémom	je,	že	len	malá	

časť	z	nich	si	reálne	overuje,	či	sú	
dané	informácie	pravdivé	a	tak	sa	
môže	veľmi	ľahko	stať,	že	niekto	
uprednostní	anonymný	obrázok	
s	párslovným	popisom	na	Face
booku	pred	stostranovou	overe
nou	vedeckou	štúdiou	publikova
nou	v	prestížnom	časopise.

Rozmýšľaš už nad tým, kam 
budú viesť tvoje kroky po 
ukončení vysokej školy?
Nateraz	platí,	že	by	som	chcel	

ďalej	pokračovať	v	tom,	čo	robím	
už	teraz	a	rozvíjať	to.	

R O Z H O V O R

Páči sa mi, ak sú žiaci 
už počas štúdia vedení 
k tomu, aby nadobudli 

nielen teoretické, 
ale i praktické znalosti 

z daného odboru.

Marek	Mach	sa	narodil	v	roku	2001.	
Vyrastal	v	Senici	a	v	roku	2016	
sa	ako	15-ročný	rozhodol	založiť	
iniciatívu	Mladí	proti	fašizmu.	Počas	
svojho	štúdia	na	gymnáziu	L.	No
vomeského	v	Se	nici	taktiež	spolu
založil	občianske	združenie	‘Mladí’,	
v	rámci	ktorého	dnes	prevádzkuje	
viaceré	projekty	a	aktivity.	Za	svoje	
aktivity	získal	viacero	ocenení	a	dnes	
študuje	na	vysokej	škole	v	Brne.

Marek Mach, aktivista

Marek Mach preberá Cenu TTSK
od župana Jozefa

Viskupiča.
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DESATORO VÝHOD DUÁLNEHO VZDELÁVANIA

Praxuj s modernými 
technológiami.

Zarábaj 
už počas štúdia 

stovky eur ročne.

Získaj 
župné štipendium.

Cestuj prímestskými 
autobusmi zadarmo 

s duálnou buskartou.

Získaj 
štipendium aj 

od zamestnávateľa.

Bývaj 
na stredoškolskom 

internáte.

Získaj pracovný 
odev aj stravu zadarmo 

u zamestnávateľa.

Absolvuj školu, 
ktorá prepája teóriu 

s praxou.

Absolvuj 
kurzy počas praxe 
u zamestnávateľa.

Zabezpeč 
si prácu 

už počas štúdia.

ČO JE SYSTÉM DUÁLNEHO VZDELÁVANIA?
Ide	o	systém	odborného	vzdelávania	a	prípravy,	ktorý	je	

úzko	prepojený	s	praktickou	prípravou	na	výkon	povolania	
u	konkrétneho	zamestnávateľa.	Žiak	sa	pripravuje	na	výkon	
povolania	priamo	v	pracovnom	procese,	získava	praktické	
zručnosti,	pracovné	návyky,	umožňujúce	mu	po	ukončení	
prípravy	na	povolanie	zapojiť	sa	do	pracovného	procesu	bez	
potreby	ďalšieho	preškoľovania	a	rekvalifikácie.
Žiak	má	väčší	rozhľad,	je	si	vedomý	svojich	výhod	aj	

nedostatkov	a	nemá	nereálne	očakávania,	dosahuje	vyššiu	
mieru	samostatnosti	a	rozvíja	kritické	myslenie,	čo	mu	dáva	
konkurenčnú	výhodu	pred	rovesníkmi	zo	škôl	všeobecného	
zamerania.	Žiadosti môžete posielať do 31.1.2022

AKO VYZERÁ VZDELÁVANIE V TOMTO 
ŠKOLSKOM ROKU?
Aj	napriek	situáciou	spôsobenou	pandémiou	ochorenia	

Covid-19,	duálne	vzdelávanie	sa	nezastavilo.	Záujem	študentov	

o	zapojenie	sa	z	roka	na	rok	rastie.	V	tomto	školskom	roku	ide	
o	704	študentov	z	25	stredných	škôl,	ktorí	sa	rozhodli	pracovať	
na	svojej	budúcnosti	už	počas	štúdia.	Nárast	študentov	oproti	
minulému	školskému	roku	je	o	viac	ako	100.

AKÉ SÚ NAJVÄČŠIE VÝHODY SYSTÉMU 
DUÁLNEHO VZDELÁVANIA?

 zvýšenie prepojenosti odborného vzdelávania so 
zamestnávateľskou sférou a uplatniteľnosti absol-
ventov stredných odborných škôl na trhu práce

 zníženie nákladov na ďalšie zaškoľovanie, či rekvali-
fikácie absolventov stredných odborných škôl

 tvorba školských vzdelávacích programov podľa 
požiadaviek a potrieb zamestnávateľov

 zamestnávateľ si vychová zamestnanca „na mieru“
 podpora vzdelávania na stredných školách v ne-

dostatkových odboroch

Spoznajte Systém duálneho vzdelávania
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16.000  študentov

NAŠE ŠKOLYNAVŠTEVUJE VIAC AKO

25 škôl   v systémeduálneho vzdelávania

3.300  
prvákov

Z CELKOVÉHO

POČTU JE

194
študentov

úspešne absolvovalo 

duálne vzdelávanie

ZA 4 ROKY

45  
stredných 

škôl

SME

ZRIAĎOVATEĽOM

T É M A  M E S I A C A

STROJÁRSTVO

275 ŽIAKOV

EKONOMIKA,
OBCHOD A SLUŽBY

122 ŽIAKOV

ELEKTROTECHNIKA

112 ŽIAKOV

STROJÁRSTVO

275 ŽIAKOV

EKONOMIKA,
OBCHOD A SLUŽBY

122 ŽIAKOV

ELEKTROTECHNIKA

112 ŽIAKOV

STROJÁRSTVO

275 ŽIAKOV

EKONOMIKA,
OBCHOD A SLUŽBY

122 ŽIAKOV

ELEKTROTECHNIKA

112 ŽIAKOV
TOP

študijné

odbory

V školskom roku 
2020/2021	bol	naj-
väčší	záujem	o	skupinu	
študij	ných	odborov	
strojárstvo a ostatná 
kovospracujúca výroba 
kde	sa	zapojilo	275 žia

kov,	v	skupine	odborov	
ekonomika a organizá-
cia, obchod a služby,	
ktorý	študovalo	122	žia-
kov	a	o	sku	pinu	od
borov elektrotechnika 
s	počtom	112.

Ktoré odbory sú pre
študentov najlákavejšie?

    Nezmeškajte všetky 
    dôležité termíny

Termíny podania podania prihlášok:
		na	školy	s talentovanými skúškami a bilingválne 

gymnáziá do 28. februára 2022

  na ostatné stredné školy a osemročné gymnáziá 
do 20. apríla 2022

Termíny konania prijímacích skúšok:
Talentové skúšky od 15. marca do 30. apríla 2022

  Prvé kolo prijímacích skúšok
 1) termín prijímacích skúšok	(vrátane	osemročných	
	 	 	gymnázií):	9. mája 2022
 2) termín prijímacích skúšok	(vrátane	osemročných	
	 	 	gymnázií):	12. mája 2022

  Druhé kolo prijímacích skúšok: 21. júna 2022
	 (stredné	školy	zverejnia	presné	termíny	konania	
	 do	6.	júna	2022)
 

V PRÍPADE OTÁZOK SA OBRÁŤTE PRIAMO 
NA VYBRANÚ STREDNÚ ŠKOLU.

PRELISTUJ
SI NAŠU
BROŽÚRU
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SPOJENÁ ŠKOLA JÁNA BOTTU V TRNAVE
Škola	v	krajskom	meste	je	zložená	z	dvoch	organizačných	

zložiek	-	Gymnázia	a	Strednej	športovej	školy.	Študenti	sa	
vzdelávajú	v	moderných	učebniach	vy

bavenými	modernými	didaktickými	
pomôckami.	Žiaci	sa	počas	4	
rokov	gymnaziálneho	štúdia	
pripravujú	na	štúdium	na	
vysokej	škole.	Gymnaziálne	
štúdium	je	ukončené	ma
turitnou skúškou v odbore 
gymnázium	/	športové	
gymnázium.	Žiaci	Špor
tovej	školy	J.	Herdu	po	
vykonaní	maturitnej	skúšky	
majú	možnosť	získať	tréner
skú	kvalifikáciu	II.	stupňa.
Športovcom	škola	ponúka	

ubytovanie	v	novovybudovanej	
podkrovnej	prístavbe,	celodennú	stravu	

vo	vlastnej	jedálni.	Športovci	majú	popri	štúdiu	vytvorené	
podmienky	nielen	na	dvojfázový	tréning,	ale	aj	na	športové	
sústredenia	a	súťaže.
Na	škole	sa	každoročne	organizuje	množstvo	akcií	či	už	

exkurzií	do	európskych	metropol,	zúčastňujú	sa	športových	
podujatí	a	súťaží	a	výnimkou	nie	sú	ani	imatrikulácie,	podujatia	
na	Halloween	a	diskotéky.	Študenti	úspešne	reprezentujú	školu	
na	predmetových	olympiádach,	tematických	a	športových	
súťažiach.

 
STREDNÁ ODBORNÁ ŠKOLA 
STROJNÍCKA V SKALICI
Poslaním	školy	nie	je	len	

odovzdávať	vedomosti	a	pripra
vovať	žiakov	na	povolanie	
a	získanie	prvej	kvalifikácie,	
ale	aj	formovať		mladých	ľudí,		
ich	postoje,	viesť	ich	k	dodr-
žiavaniu	etických	a	ľudských	
princípov.	Škola	je	otvorenou	
inštitúciou	pre	rodičov,	sociál
nych	partnerov	a	širokú	vere
jnosť,	s	ponukou	rôznej	vzdelávacej	
a	spoločenskej	činnosti.	
Škola	ponúka	možnosť	študovať	v	troch	

študijných	odboroch	-	strojárstvo,	programátor	a	mechanik	
nastavovač,	pričom	štúdium	je	ukončené	maturitnou	skúškou.	
Na	výber	je	sú	aj	učebné	odbory	mechanik	opravár	a	obrábač	
kovov.	Po	úspešnom	absolvovaní	získajú	študenti	výučný	list.
Počas	roka	sa	študenti	pripravujú	na	rôzne	strojárske	

súťaže,	prednedávnom	založili	svoju	prvú	študentskú	firmu	
a	dbajú	aj	na	ochranu	životného	prostredia,	pretože	vybudovali	
vlastné	kompostovisko.

 

STREDNÁ  
ODBORNÁ ŠKOLA  
CHEMICKÁ HLOHOVEC
Škola	ponúka	možnosť	štúdia	v	štyroch	študijných	od

boroch	v	oblasti	chémie,	farmácie,	obchodu	a	služieb.	Štu
denti	môžu	získať	kvalitné	stredoškolské	vzdelanie	v	biotech
nológiách,	farmakológii,	chemickej	informatiky,	alebo	sa	môžu	
stať	chemikmi	operátormi.
Vzdelávanie	prebieha	v	moderných	učebniach	výpočtovej	

techniky	a	informatiky,	v	jazykových	učebniach,	chemickom	
laboratóriu	a	v	dvoch	interaktívnych	učebniach.	Škola	týmto	
vytvára	podmienky	na	profesionálny	rast	žiakov,	ktorí	môžu	
pokračovať	v	štúdiu	na	vysokej	škole	a	zdokonaľovať	sa	v	oblasti	
chémie,	farmácie	či	informatiky.	Tí,	ktorí	sa	rozhodnú	pre	študij-
ný	odbor	biotechnológia	a	farmakológia,	majú	možnosť	zapojiť	
sa	do	duálneho	vzdelávania	v	spoločnosti	priamo	v	Hlohovci.

STREDNÁ ODBORNÁ ŠKOLA ROZVOJA VIDIEKA  
DUNAJSKÁ STREDA
Dunajskostredská	stredná	škola	ponúka	vzdelanie	záu

jemcom	o	farmárstvo,	chov	koní	alebo	potravinárstvo.	Žiaci	
si	počas	štúdia	môžu	osvojiť	riadiace,	odborné,	technické	
a	technologické	zručnosti	a	spoznať,	ako	funguje	poľno
hospodárska	ekonomika.	V	študijnom	odbore	chov	koní	
a	jazdectvo	žiaci	nadobudnú	znalosti,	ktoré	v	povola-
ní	môžu	využiť	ako	riadiaci	pracovníci,	technici	či	
podnikatelia.	

Pedagógovia	poskytujú	vzdelanie	aj	v	oblasti	
potravinárstva.	Absolventi	študijného	odboru	po
travinár	kvalitár	sú	schopní	orien
tovať	sa	v	potravinárskych	
technológiách,	vo	výžive	
a	dietetike,	môžu	pracovať	

ako	potravinárski	technici,	
laboranti	či	kontrolóri	kvality.	
Škola	pripravuje	žiakov	na	
štúdium	na	vysokej	škole,	
a	okrem	toho	poskytuje	
výborné	podmienky	na	
štúdium	v	moderných	
učebniach.	Možnosti	športu	
a	rekreácie	môžu	žiaci	nájsť	
v	telocvični,	plavárni	alebo	aj	
fitness	centre.

Zoznámte sa  
s niektorými z našich škôl

T É M A  M E S I A C A
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Tešíme sa z úspechov
šikovných stredoškolákov

       Župné štipendium za  
mimoriadne výsledky získalo 20 študentov

Do	Medzinárodnej ceny Vojvodu z Edin burghu sa aj tento 
rok	zapojili	stovky	stredoškolákov	z	celého	Sloven-
ska.	Potešil	nás	záujem	študentov	z	našich	
stredných	škôl,	z	ktorých	až	50	získalo	
významné	ocenenie.	Z	Gymnázia	Ivana	
Kupca	v	Hlohovci	máme	dve	zlaté	
absolventky	-	Dominiku Vopátovú 

a Hanu Zaťkovú.	Dominika	sa	v	rámci	
športu	venovala	historickej	lukostreľbe,	

v rámci talentu hrala na gitare a v rámci 
dob	rovoľníctva	pravidelne	navštevovala	DSS	

v	Pastuchove,	kde	sa	venovala	klientom.	Hanka	
v	rámci	športu	vzpie	rala,	v	talente	sa	venovala	angličtine	

a	v	rámci	dobrovolnictva	tiež	trávila	čas	s	klientmi	v	DSS	Pastuchov.

V	roku	2021	Trnavský	
samosprávny	kraj	odmenil	20	
študentov	župných	stred
ných	škôl	za	mimoriadne	
výsledky	a	úspechy	vo	
vedomostných	a	špor
tových	súťažiach.	Každý	
z	nich	získal	štipendium	
v	hodnote	500	eur.
„Veľmi ma teší, že sme 

aj tento rok ocenili 
talento vaných študentov 

za ich mimoriadne úspechy. 
Je obdivuhodné, že aj napriek 

mnohým obmedzeniam sa dokáza-
li na súťaže plnohodnotne pripraviť. Želám 
si, aby získané štipendiá boli motiváciou pre 
nich a ďalších ich spolužiakov na sebe praco-
vať. Okrem osobnostného rozvoja ide totiž 
o výborné príklady reprezentácie našich škôl 

a Trnavského kraja doma 
i v zahraničí,“ uviedol 
trnavský	župan	
Jozef	Viskupič	
po	ceremoniá
li v stredu 
24.	novembra	
2021	v	prie
storoch	Zápa
dosloven

ského múzea 
v	Trnave.

Elise	Mária	Ábelová	z	Gymnázia	Pierra	de	
Coubertina	v	Pišťanoch	získala	štipendium	za	
významný	úspech	v	celoštátnom	kole	olympiády	
v	anglickom	jazyku	a	Olive	Nagy	z	Gymnázia	
Janka	Matúšku	v	Galante	zas	za	prvé	miesto	
v	celoslovenskej	astronomickej	súťaži	„Čo	vieš	
o	hviezdach?“.

Medzi	oceneným	za	vynikajúce	športové	
výkony	je	aj	Vanda	Nagyová	zo	Strednej	špor
tovej	školy	s	vyučovacím	jazykom	maďarským	
v	Dunajskej	Strede	za	reprezentáciu	Slovenska	
na	majstrovstvách	Európy	a	za	úspechy	na	
súťažiach	svetového	pohára	v	disco	dance.	Jakub	
Kozmer	z	Gymnázia	Janka	Matúšku	v	Galante	
získal	ocenenie	za	prvé	miesto	v	plutvo
vom	plávaní	Trofeo	Intrernazionale	
Churlancia	v	Taliansku.

Trnavský samosprávny 
kraj udeľuje takéto šti-
pendiá každoročne pri 
príležitosti Medzinárod-
ného dňa študentstva. 
Laureátmi sa môžu stať 
študenti, ktorí získali 
prvé až tretie miesto 
na celoslovenských 
súťažiach alebo dosiahli 
úspech na medzinárod-
ných súťažiach v športových 
disciplínach a vedomostných 
olympiád.

T É M A  M E S I A C A
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T É M A  M E S I A C A

Tento rok sme začali s realizáciou rozsiah leho dvojroč
ného plánu na modernizá ciu športovej infraštruktúry 
v celkovej hod no te viac ako 7 miliónov eur. Pôjde 
o 13 špor tovísk, medzi nimi sú zahrnuté 3 telocvične 
a 9 vonkajších športovísk.

Staviame a modernizujeme 
športoviská

Stredná odborná škola 
rozvoja vidieka Dunajská 
Streda
Ďalšou	z	našich	13	investícií	
do	športovísk	je	rekonštrukcia	
sauny	na	SOŠ	rozvoja	vidieka	
v	Dunajskej	Strede.	Za	200-tisíc	
eur	nahradíme	pôvodnú	fínsku	
saunu	dvoma,	a	to	infrasaunou	
a	parnou	saunou.	Kompletnou	
rekonštrukciou	prejde	aj	hala	
s	ochladzovacím	bazénom,	oddy
chová	mies	tnosť	a	šatne.	V	škole	
tiež	momentálne	meníme	sta	ré	
dvere	aj	obklady,	pričom	na	 
zateple	nú	fasádu	bola	daná	nová	
omietka.

Stredná odborná škola elektrotechnická v Gbeloch
Obyvatelia	mesta	čakajú	na	novú	telocvičňu	už	vyše	70	rokov.	
Kvalitné	vybavenie	telocvične	a	jej	moderné	priestory	budú	 
využívať	študenti	školy,	ale	aj	široká	verejnosť.	So	stavbou	 
začala	trnavská	župa	v	marci	2021,	a	jej	dokončenie	je	 
naplánované	na	jar	2022.	

Spojená škola na Ulici Jána Bottu v Trnave
Novú	podobu	a	vyššiu	kvalitu	dostalo	ako	prvé	špor
tovisko	pri	Spojenej	škole	na	Ulici	Jána	Bottu	v	Trnave,	
ktorej	súčasťou	je	aj	Stredná	športová	škola	Jozefa	
Herdu.	Športový	areál	disponuje	vďaka	100-tisícovej	
investícii	vynovenou	atletickou	dráhou	s	dĺžkou	200	met
rov.	Rekonštrukciou	prešla	aj	šprintérska	rovinka	so	štyr
mi	dráhami	a	sektory	pre	skok	do	výšky	a	skok	do	diaľky.	
V	rámci	modernizačných	prác	boli	vymenené	bránky	na	
hádzanárskom	ihrisku	a	jeho	sieťové	oplotenie.

Stredná priemyselná škola v Piešťanoch
Nedávno	sme	ukončili	modernizáciu	multi
funkčného,	basketbalového	a	volejbalového	ihriska.	
Celkové	náklady	dosiahli	hodnotu	takmer	115	tisíc	
eur	s	DPH.	Na	multifunkčnom	ihrisku	nájdu	študenti	
školy	a	široká	verejnosť	futbalové	brány,	nakreslené	
sú	hracie	čiary	na	futbal,	tenis	a	hádzanú.	Povrch	
hracej	plochy	je	tvorený	umelým	trávnikom,	pričom	
v	priestoroch	bolo	vybudované	aj	nové	oplotenie	
a	LED	osvetlenie.

Nové športoviská  v kraji

PROJEKTY
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Súčasné 
nastavenie 
sloven-
ského 
školského 

systému 
nie je ideálne 

z toho pohľadu, 
že študenti nie sú dobre pripravení 
na prax. Neustále memorovanie 
žiakom znechucuje štúdium, čoho 
dôsledky sa odzrkadľujú aj v medz-
inárodných porovnávacích testoch. 

Preto je potrebné nielen na úrovni 
žúp, ale aj zo strany štátu venovať 
sa školstvu tak, aby budúce generá-
cie na základe kvalitného vzdela-
nia posúvali našu krajinu a našu 
župu dopredu. Na krajskej úrovni 
motivujeme žiakov k duálnemu 
vzdelávaniu župným štipendiom, 
BUS kartou na bezplatnú prepra
vu prímestskými autobusmi a aj 
inými benefitmi z nášho desatora 
výhod duálneho vzdelávania. Vyše 
polovica župných stredných škôl je 

zapojená do duálneho vzdeláva-
nia, vďaka čomu vytvárame pre 
našich žiakov vhodné podmienky 
na profesionálny rast. Verím, že 
absolventi duálneho vzdelávania 
so svojím talentom, schopnosťami 
a zručnosťami nebudú odchádzať 
za prácou za hranice župy či Slo
venska, ale ostanú doma a budú sa 
podieľať na rozvoji nášho kraja.

Iveta Babičová, 
poslankyňa Zastupiteľstva TTSK

Staršia generácia si určite 
pamätá na časy, kedy sedeli 
v školských laviciach a po-
zorne počúvali učiteľov, 
robili si poznámky a zod-

povedne sa pripravovali na 
každú hodinu. Z úst mladých 

ľudí v dnešnej dobe častokrát 
počúvam, že majú veľké množstvo učenia, že ich 
učiteľ je hrozný, lebo veľa vyžaduje. V mojom okolí 
poznám niekoľko pedagógov na stredných školách. 
Problémom podľa nich nie je len to, že študen-
ti zleniveli, ale stratil sa aj rešpekt voči učiteľom. 
Je mimoriadne potrebné, aby sme si začali vážiť 
vzácne povolanie, akým sú pedagogickí zamestnan-
ci. Nemôžeme dopustiť, aby dobrí učitelia z nášho 
kraja odchádzali pracovať do zahraničia alebo úplne 
zmenili zamestnanie. Náš kraj motivuje začínajúcich 
učiteľov mesačnou podporu vo výške 150€. Som si 
vedomý, že to nie je vysoká suma, ale aj tá dokáže 
mladým, začínajúcim učiteľom pomôcť v naštar-
tovaní ich životov alebo pri založení rodín. Ďakujem 
všetkým učiteľom, ktorým záleží na tom, aby vycho-
vali múdrych a vzorných teenegerov.

Marian Sóoky, 
poslanec Zastupiteľstva TTSK

Vzdelanie mladých ľudí 
je v dnešnej dobe hoaxov 
dôle žitejšie, ako si mnohí 
myslia. Už od malička nás 
naši učitelia a rodičia vedú 

k dosiahnutiu čo najlepšieho 
vzdelania. Veľmi ma teší, že 

sme na župe rozbehli niekoľko 
projektov, ktoré dokážu ponúknuť nielen študen-
tom, ale aj pedagógom možnosti rozvíjania svojich 
zručnosti. Oceňujem, že forma duálneho vzdeláva-
nia postupuje správnym smerom. Tento rok sme 
zaznamenali najviac prihlásených študentov do tejto 
formy výučby. Ak by som teraz bol stredoškolákom 
a inklinoval by som k technickému vzdelaniu, neváhal 
by som a prihlásil sa. Nielen kvôli skvelým benefi-
tom, medzi ktorými je mesačné štipendium alebo 
ubytovanie na internáte zdarma, ale najmä kvôli 
skúsenostiam získanými priamo vo firmách. Verím, 
že mladí ľudia v našom kraji dokážu nájsť uplatnenie 
v budúcnosti a budeme mať kvalifikovaných pra
covníkom, ktorí nám budú pomáhať zviditeľňovať 
náš kraj nielen na Slovensku, ale aj v krajinách za 
hranicami.

Rastislav Mráz, 
poslanec Zastupiteľstva TTSK

T É M A  M E S I A C A
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N O V I N K Y

Inovačná	rozvojová	agentúra	trnavskej	
župy	KIRA,	začala	s	realizáciou	pro

jektu	na	zlepšenie	digitálnej	gramotnosti	
klientok	Zariadenia	podporovaného	býva
nia	v	Senici.	Lektor	a	päť	stredoškolských	

študentov,	ktorí	budú	viesť	vzdelávanie,	
sú	zo	župnej	Spojenej	školy	v	Holíči	a	zo	
SOŠ	dopravy	a	služieb	z	Holíča.
Skvalitňovanie	sociálnej	starostlivosti	

patrí	medzi	naše	priority,	čoho	príkladom	
je	aj	vybudovanie	prvého	Zariadenia	
podporovaného	bývania	v	Senici.	Jeho	
klientky	sú	vedené	k	samostatnému	životu	
v	komunite.	Vďaka	novému	projektu	pos
tupne	zvyšujeme	ich	digitálnu	gramotnosť.	
Individuálne vzdelávanie klientok v dig
itálnej	oblasti	sa	bude	na	týždennej	báze	
týkať	používania	počítačov,	progra	mov	
balíka	Microsoft	Office,	internetu	a	ob	lasti	
digitálnej	bezpečnosti.	Aj	týmto	spôsobom	
chceme	prispieť	k	ich	plnohodnotnejšiemu	
začleneniu	sa	do	spoločnosti,	ako	aj	uplat

neniu	sa	na	trhu	práce,“	povedal	trnavský	
župan	Jozef	Viskupič.
Klientky	si	v	zariadení	dokážu	sami	

organizovať	program	dňa	a	vedia	si	za
bezpečovať	stravovanie	a	ďalšie	činnosti	
spojené	s	bežným	životom	a	chodom	
domácnosti.	To	všetko	pod	dohľadom	
a	s	asistenciou	zodpovednej	osoby.
KIRA	získala	grant	na	projekt	„Podpo-

rované	bývanie	–	nový	život,	nový	začia- 
tok“	v	rámci	grantového	programu	Nadá
cie	Orange	s	názvom	„Digitálny	svet	pre	
každého	2021“.	Z	rovnakého	programu	
bol	podporený	aj	obdobný	projekt	OZ	
SpecialCare,	ktorý	bol	realizovaný	v	žup
nom	Domove	dôchodcov	a	domove	so
ciálnych	služieb	pre	dospelých	v	Seredi.

Spustili sme projekt na  
zlepšenie digitálnych zručností  

klientov zariadení sociálnych služieb

Trnavský	župan	tretíkrát	
udeľoval	Cenu	slobody	

Antona	Srholca	osobnos
tiam	verejného	života	za	
prínos	v	boji	za	slobodu	
a	demokraciu.	Galavečer	sa	
konal	symbolicky	v	stredu	
17.	novembra	2021	v	Divadle	
Jána	Palárika	v	Trnave.
Cenu	slobody	Anto

na	Srholca	župa	tento	rok	
udelila	štyrom	osobnostiam.	
Aj	týmto	spôsobom	sme	si	
vyzdvihli	a	spopularizovali	ich	
mimoriadny	prínos	k	ochrane	
ľudských	práv,	k	upevneniu	
demokracie	a	právneho	
štátu,	respektíve	ich	prejavy	

občianskej	statočnosti.	Medzi	
ocenenými	je	spisovateľ	
a	redaktor	Rádia	Slobodná	
Európa	Michal	Lošonský,	
vysokoškolský	pedagóg	a	poli
tológ László Öllös a vedúci 
Múzea holokaustu v Seredi 
Martin	Korčok.	Cenu	in	me
moriam	získala	Hedviga	Roz
borová	za	statočnosť	v	období	
komunistickej	totality.
Pri	príležitosti	tohtoroč-

ných	osláv	výročia	Nežnej	
revolúcie	boli	v	rámci	podu

jatia	Pocta	slo
bode	2021	
pred
stavené 

svetelné a zvukové in
štalácie	na	viacerých	verej-
ných	budovách	v	Trnave	
vrátane	župného	Divadla	
Jána	Palárika	a	Knižnice	Juraja	
Fándlyho.

Cena slobody nesie 
meno Antona Srholca, ktorý 
bol celoživotne spojený 
s Trnavským krajom. Bol 
rodákom zo Skalice, štúdi-
um absolvoval na gymnáziu 
v Šaštíne. Za jeho pokus 
prekročenia rieky Morava 
strávil niekoľko mesiacov vo 
vyšetrovacej väzbe v Leopol-
dove, neskôr nútene pracoval 
v uránových baniach. Po 

Nežnej 
revolúcii 
po má hal ľuďom bez domova. 
Svojim postojom k životu sa 
stal symbolom viery v človeka 
a boja za náboženské a poli-
tické práva a slobody.

Laureátmi ceny sa v uply-
nulých ročníkoch stali napríklad 
tribún Milan Kňažko, spisovateľ 
Lajos Grendel alebo aktivisti Mi-
chael Kocáb a Helena Wole ková.

Deje sa 
v kraji

AKTUALITY

Udelili sme Cenu slobody
Antona Srholca 2021
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Z nášho rozpočtu podporu-
jeme nápady, ktoré budú 

využívať nielen obyvatelia 
nášho kraja, ale aj návštevníci. 
Kaštieľ v Jablonici sa rozhodli 
rekonštruovať dobrovoľní-
ci z občianskeho združenia 
Útulný domov. Vďaka našej 
finančnej podpore začali s ob-
novou jeden z častí strechy, 
ktorá je v nevyhovujúcom 
stave. Súčasťou je aj výroba 
kópie historických okien, chys-
tá sa osadenie strešnej kryti-
ny, dažďových zvodov a rín.

Z Fondu	na	rozvoj	Trnavského	kraja	sme	podporili	
výstavbu	verejnej	skaterampy,	
ktorá	v	Piešťanoch	doteraz	
chýbala.	Netradičné	miesto	
pre	malých	i	veľkých	ponesie	
názov	After	Hours	Skatepark,	
nakoľko	sa	v ňom	bude	
jazdiť	po	škole	alebo	
práci.	Stavebné	práce	
skončia	tento	rok	a pred	
jarným	otvorením	ešte	
pribudne	nástenná	
maľba	inšpirovaná	graffiti. 

Rampa	sa	bude	nachádzať	
vo vznikajúcom kultúrnom 
a	kreatívnom	centre	ARTA.

V priestoroch odletovej 
haly letiska Pišťany sa 

uskutočnilo uvedenie knihy 
„Civilné letisko Piešťany“, kto-
rej autorom je Marián Korici-
na. Nová publikácia popisuje 
históriu letiska od jeho vzni- 
ku v roku 1926, kedy piešťan-
ské letisko figurovalo ako vo-
jenské. Knihu si môžete kúpiť 
v župnom Balneologickom 
múzeu v Piešťanoch.

Portál	Profesia	nás	zaradil	
medzi	najatraktívnejších	

zamestnávateľov	v	prestížnej	
ankete	Najzamestnávateľ	2021	
v kategórii štátna a verejná 
správa.	Podporte	nás	svojim	
hlasom	na	webe	www.najza-
mestnavatel.sk.

S jedným	z	našich	troch	zmluvných	dopravcov	ARRIVA	Trnava	sme	
predsta	vili	sedem	nových	prímestských	
autobusov.	Do	prevádzky	boli	nasadené	
na	linkách	v	okolí	Trnavy	a	Piešťan.	Na	ich	
nákup	získal	dopravca	príspevok	z	euro
fondov	prostredníctvom	Integrovaného	
regionálneho	operačného	programu	vo	
výške	viac	ako	1,2	milióna	eur.

“Zakladáme si na tom, aby naši zmluvní 
dopravcovia poskytovali obyvateľom čo 
najkvalitnejšie služby v prímestskej auto-
busovej doprave. Medzi jej hlavné kritériá 
patrí bezpečnosť a komfort cestujúcich. 
Sedem nových autobusov je nízkopod-
lažných, ekologických a s moderným vy-
bavením vrátane klimatizácie a WiFi. Želám 
si, aby ich obstaranie prispelo k ďalšiemu 
zatraktívneniu cestovania verejnou dopra-
vou v Trnavskom kraji,“	povedal	trnavský	
župan	Jozef	Viskupič.

Zo	siedmich	nových	autobusov	sú	
štyri	10,8-metrové	autobusov	s	kapacitou	
37	miest	na	sedenie	a	tri	12-metrové	
autobusov	až	pre	45	sediacich	pasažie-
rov.	Nástup	a	výstup	bude	pre	imobil
ných	cestujúcich	či	mamičky	s	kočíkmi	
jednoduchší	vďaka	tomu,	že	autobusy	sú	
nízkopodlažné.
Nové	vozidlá	sú	plne	vybavené	

informačnými	tabuľa	mi,	USB	nabíjačkami	
pre	cestujúcich,	WiFi	pripojením,	klima
tizáciou	a	navyše	sú	šetr	né	k	životnému	
prostrediu.	Ka	merový	systém	sníma	celý	
interiér	vozidla.	Ochran
nú	zónu	vodi	ča	a	jeho	
bezpečnosť	zvyšu	je	
oddelená	kabína,	ktorej	
cieľom	je	aj	minimali-
zovanie osobného 
kontaktu	pri	výdaji	
cestovných	lístkov.

V našom kraji
jazdí sedem nových autobusov

N O V I N K Y

„Zaujme vás“

Deje sa 
v kraji
AKTUALITY

Medzi	vynovené	úseky	
v	celkovej	dĺžke	

6,8	kilometra	a	v	hodnote	
viac	ako	milión	eur	patrí	
cesta	z	Dechtíc	na	Dobrú	
Vodu a medzi Košolnou 
a	Dolnými	Orešanmi.	
Upravujeme	aj	miestnu	
komunikáciu v rovnakej 
lokalite,	ktorá	bude	slúžiť	
ako	obchádzková	trasa	pre	
prímestské	autobusy	počas	
jarnej rekonštrukcie mosta 
v	Horných	Orešanoch.
Cesty	znamenajú	väčšiu	
bezpečnosť	a	lepší	komfort	

pre	obyvateľov	kraja.	Tieto	
práce	sú	súčasťou	balíka	
54	tohtoročných	rekonšt
rukcií,	z	ktorých	sa	37	týka	
ciest	a	17	mostov.
Okrem	nového	asfaltu	sme	
zabezpečili	aj	úpravu	okolia	
ciest	prostredníc	tvom	
výrubu	alebo	orezania	
porastov	zasahujúcich	do	
jazdných	pruhov.	Práce	
prebiehali	za	maximálneho	
využitia	pôvodných	ma
teriálov	vozovky,	čo	znižuje	
tvorbu	odpadu.
Práce	na	troch	dotknutých	
úsekoch sme odštartovali 
v	priebehu	augusta	a	sep- 
tembra.	Na	začiatku	mesia-
ca	sa	podarilo	ukončiť	
rekonštrukciu	cesty	medzi	
Košolnou	a	Dolnými	Ore-

šanmi	a	trasu	z	Dechtíc	na	 
Dobrú	Vodu.	Finálna	opra- 
va	spojovacej	cesty	pri	
Košolnej	a	Horných	Oreša- 
noch	bude	hotová	v	prie-
behu	novembra.	Tento	
úsek	sme	museli	pripraviť	
na	väčšiu	záťaž,	keďže	bu-
de	slúžiť	ako	obchádzko	vá	
trasa	pre	prímestské	auto-
busy	z	dôvodu	335-tisíco-
vej rekonštrukcie mosta 
v	Horných	Orešanoch,	kto-
rú	pripravujeme	v	prvom	
štvrťroku	budúceho	roka.
V	trnavskom	okrese	pripra-
vujeme	modernizáciu	šesť	
kilometrového	úseku	cesty	
II/502	pri	Dolných	Oreša-
noch	v	hodnote	5,2	milió
na	eur,	ktorú	chce	spolufi
nancovať	z	eurofondov.

 Zrekonštruovali sme ďalšie  
   tri úseky ciest v Trnave a okolí
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					Správa	a	údržba	ciest	Trnavského	samos
právneho	kraja	postupne	dokončuje	rekonštruk
cie	ďalších	úsekov	ciest	a	mostov.	
					Predstavujeme	vám	päť	obnovených	ciest	
a	opravený	most	z	balíka	54	rekonštrukcií,	
ktoré	naši	cestári	naplánovali	na	kalendárny	
rok	2021.

Zrekonštruované 
cesty a mosty
v našom kraji

Zrenovovaná cesta  
III. triedy cez mesto  
Gbely (okres Skalica) 
Dĺžka obnoveného úseku: 
0,5 kilometra
Cena:  
98-tisíc eur

Rekonštrukcia cesty III. triedy 
cez obec Prietrž (okres Senica)
Dĺžka obnoveného úseku:  
1,5 kilometra 
Cena: 235-tisíc eur

Nová vozovka na ceste III. triedy medzi  
Košolnou a Dolnými Orešanmi (okres Trnava)
Dĺžka obnoveného úseku: 3,1 kilometra
Cena: 500-tisíc eur

D O B R É  V E D I E Ť
Nový asfalt na ceste III. triedy 
z Dechtíc do Dobrej Vody (okres Trnava)
Dĺžka obnoveného úseku: 2,1 kilometra
Cena: 403-tisíc eur

Nové odvodnenie mosta cez  
Malý Dunaj v obci Nový Život  
(okres Dunajská Streda)
Cena: 120-tisíc eur

Opravujeme CESTYv kraji
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V	našom	kraji	už	dlhodobo	
zaznamenávame nedostatok 
pracovníkov	vykonávajúcich	
všeobecne	prospešné	služby	
v	prospech	občanov	kraja,	
a	to	predovšetkým	učiteľov.	
Priemerný	vek	pedagogic-
kých	pracovníkov	sa	neustále	
zvyšuje	a	preto	je	potrebné	
prilákať	mladých	nadšených	
a	motivovaných	učiteľov	 
a	vytvoriť	tak	novú	gene-
ráciu,	ktorá	nahradí	tú	
súčasnú.
Keďže	nám	záleží	na	

vzdelávaní,	vytvorili	sme	
všeobecne záväzné nariade
nie	o	poskytovaní	finančného	
príspevku	na	bývanie	pre	
špecifické	skupiny	s	cieľom	
zlepšiť	kvalitu	výuky	na	
stredných	školách	na	území	
trnavskej	župy.
Pravidelný	príspevok	

môžu	získať	tí	z	nich,	ktorí	

Podporujeme  
začínajúcich učiteľov

pracujú	na	jednej	zo	45	
župných	stredných	škôl	a	nie	
sú	viac	ako	päť	rokov	od	
ukončenia	štúdia.	Mesačný	
príspevok	môže	byť	až	vo	
výške	150	eur,	pričom	do	
konca	roka	sme	na	tento	účel	
vyčlenili	50-tisíc	eur.	Určený	
je		na	pokrytie	výdavkov	
na	bývanie,	ako	napríklad	
splácanie	úveru	alebo	nájmu,	
hradenie	energií	a	vodného.	
Príspevok	sa	poskytuje	na	
mesačnej	fáze,	a	to	for
mou	refundácie	na	základe	
predloženého	vyúčtovania.	
Momentálne	sme	v	procese	
zberu	žiadostí,	ktoré	nám	
učitelia	posielajú	a	prvé	kolo	
už	máme	vyhodnotené.	
O	príspevok	je	možné	žiadať	
priebežne	počas	celého	roka.	
Žiadosti	je	možné	podávať	
elektronicky	na	webe	www.
trnavavuc.sk.

150 €  
podporíme

začínajúcich

učiteľov

SUMOU

Finančnou injekciou motivujeme 
začínajúcich učiteľov a majstrov 
odbornej výchovy, aby pôsobili 
na našich stredných školách.

Otvorili sme možnosť požiadať 
o nový príspevok 150 eur na 
úhradu výdavkov spojených 

s bývaním.

Jozef Viskupič, 
trnavský župan

T É M A  M E S I A C A
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#spolutvorimekraj

TRNAVSKÝ
KRAJ
–
kraj
zážitkov

Krásna príroda,
bohatá história,  
tradičné podujatia 
a množstvo 
kulinárskych zážitkov. 

To je Trnavský kraj.

Ďakujeme  
študentom za pomoc

Počas očkovania v župných veľkokapacitných 
očkovacích centrách podávajú pomocnú 
ruku aj študenti župných stredných škôl, 
najmä tých zdravotníckych v Dunajskej 
Strede, Trnave a Skalici. Podieľajú sa na 
zabezpečovaní plynulosti chodu očkovacích 
centier. Vzhľadom na zvyšujúci sa záujem 
o očkovanie rozširujeme možnosti, preto 
sa nám aj v najbližšom období zíde každá 
pomocná ruka. Ďakujeme všetkým študentom, 
ktorí pomáhali a v budúcnosti ešte pomôžu 
s organizáciou priamo vo veľkokapacitných 
očkovacích centrách aj v Tescách.

Aj Vy sa chcete stať dobrovoľníkom?
Prihláste sa na: zdravazupa@trnavavuc.sk

# z d r a v a z u p a


